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عملکرد درخشان بانک مهربانی ها در 
پرداخت تسهیلات تکلیفی

۶۱هزار میلیارد ریال در ۶ ماه

مجموع تسهیلات تکلیفی پرداخت شده از سوی 
به  ایران در سال جاری  بانک قرض الحسنه مهر 
بیش از ۵۷هزار فقره بالغ می شود که ارزش آن از 

مرز ۶۱هزار میلیارد ریال فراتر می رود.
مشتریان  امور  و  عمومی  روابط  گزارش  به 
بانک قرض الحسنه مهر ایران، این بانک به عنوان 
پرداخت  کشور  قرض الحسنه  متولی  بزرگ ترین 
وام ازدواج و فرزندآوری را در راستای سیاست های 
کلان کشور و ضرورت افزایش جمعیت در دستور 
تنها در ۶ماهه  بانک  این  کار خود داشته است. 
فقره   ۶۰۰ و  از ۱۳هزار  بیش  سال ۱۴۰۲  نخست 
ریال  میلیارد  و ۱۷۰  ارزش ۲۷هزار  به  ازدواج  وام 
پرداخت کرده است. بانک قرض الحسنه مهر ایران 
از ابتدای فعالیت خود تا پایان شهریور ماه سال 
جاری ۴۲۴هزار فقره وام ازدواج به ارزش ۱۵۱هزار 
میلیارد ریال پرداخت کرده است. همچنین وام های 
 ۶ در  بانک  سوی  از  شده  پرداخت  فرزندآوری 
ماهه نخست سال جاری ۱۴هزار و ۵۰۰ فقره به 
مبلغ ۸۶۵۰ میلیارد ریال بوده است. کل وام های 
پرداخت شده بانک در حوزه فرزندآوری از ابتدای 
پرداخت این وام ها تا پایان شهریور ماه به بیش 
از ۵۰هزار فقره  رسیده که مبلغ آن نیز ۲۲هزار و 
۵۶۰ میلیارد ریال است. این بانک در ذیل تبصره 
۱۶ و به معرفی شدگان سامانه سامد و دانشجویان 
نیز  امام خمینی)ره(  امداد  کمیته  تحت حمایت 
نزدیک به ۲۰هزار فقره وام در ۶ماهه نخست سال 
حدود  به  آن  ارزش  که  کرده  که  پرداخت  جاری 
۱۶هزار میلیارد ریال می رسد. بانک از ابتدای آغاز 
این طرح ها تا پایان شهریور بیش از ۵۳هزار فقره 
کرده  پرداخت  ریال  میلیارد  ۵۱هزار  بر  بالغ  وام 
همچنین  ایران  مهر  قرض الحسنه  بانک  است. 
ذیل تبصره ۱۸ و در راستای حمایت از اشتغال و 
به ویژه مشاغل خانگی حدود ۹هزار فقره وام به 
است.  کرده  پرداخت  ریال  میلیارد   ۹۵۰۰ ارزش 
مجموع تسهیلات تکلیفی پرداخت شده از سوی 
به  ایران در سال جاری  بانک قرض الحسنه مهر 
بیش از ۵۷هزار فقره بالغ می شود که ارزش آن از 
مرز ۶۱هزار میلیارد ریال فراتر می رود. این بانک 
همچنین از آغاز فعالیت خود تا پایان شهریور سال 
مبلغ  به  تکلیفی  تسهیلات  فقره  جاری ۶۲۰هزار 

۲۴۶هزار و ۱۳۰ میلیارد ریال پرداخت کرده است.

برندگان خوش شانس وین کارت 
فصل تابستان معرفی شدند

دور جدید قرعه کشی وین کارت برگزار و برندگان 
دوازده  ارزش  به  نقدی  جایزه  خوش شانس ۴۴۴ 

میلیارد ریال مشخص شدند.
به گزارش سامان رسانه، سری جدید قرعه کشی 
حضور  با  تابستان  فصل  به  مربوط  کارت  وین 
مدیران ارشد بانک برگزار و ۴۴۴ برنده خوش شانس 
ابتدا  مراسم،  این  در  شدند.  مشخص  فصل  این 
قرعه کشی ۴ جایزه ۱ میلیارد ریالی برگزار شد و پس 
از مشخص شدن اسامی برندگان خوش اقبال این 
برندگان  شدن  مشخص  برای  قرعه کشی  بخش، 
۴۰ جایزه ۱۰۰ میلیون ریالی و ۴۰۰ جایزه ۱۰ میلیون 
ریالی صورت پذیرفت که اسامی برندگان هم اکنون 
در وب سایت بانک سامان در دسترس است. بر این 
اساس، علاقه مندان به شرکت در قرعه کشی فصل 
پاییز، می توانند از طریق اپلیکیشن موبایلت، نسبت 
به افتتاح حساب و دریافت وین کارت اقدام و با انجام 
هریک از فعالیت های بانکی مانند پرداخت قبوض، 
خرید از کارت خوان های سامان، خرید شارژ، انتقال 
وجه و غیره برای شرکت در قرعه کشی دور بعد، 
امتیاز کسب کنند. گفتنی است، همه دارندگان 
وین کارت برای احراز شرایط شرکت در قرعه کشی 
 باید در هر فصل حداقل ۱۰۰ امتیاز کسب کنند.
مشتریان برای دریافت اطلاعات بیشتر راجع به این 
محصول، می توانند با مرکز سامان ارتباط به شماره 

۰۲۱۶۴۲۲ تماس بگیرند.

توسط موسسه اعتباری ملل صورت 
پذیرفت 

پرداخت بیش از ۷۰۰ میلیارد 
ریال وام قرض الحسنه ازدواج در 

شهریور

مسئولیت  راستای  در  ملل  اعتباری   موسسه 
اجتماعی و احیاء سنت رسول گرامی اسلام)ص(

 در شهریور ماه بیش از ۷۰۰ میلیارد ریال وام 
قرض الحسنه ازدواج به متقاضیان پرداخت کرد 

به گزارش روابط عمومی موسسه اعتباری ملل: 
این موسسه بر اساس سیاست های دولت جمهوری 
اسلامی ایران مبنی بر ترویج ازدواج، در شهریور ماه 
مبلغ ۸۰۰/ ۷۰۱ میلیون ریال به ۳۵۳ نفر وام قرض 

الحسنه ازدواج پرداخت نمود
از  نفر   ۶۵۶ می افزاید:تعداد  گزارش   این 
موسسه  از  ازدواج  وام  دریافت  متقاضیان 
اعتباری  درحال تکمیل مدارک برای دریافت وام 

مذکور می باشند
 شایان ذکر است در نیمه نخست سال جاری 
تعداد ۱۷۵۹ نفر از موسسه اعتباری ملل وام قرض 
الحسنه ازدواج را دریافت و زندگی مشترک را آغاز 

نمودند

برای اولین بار در شبکه بانکی
برگزاری آنلاین چهل و سومین 
مراسم قرعه کشی حساب های 

قرض الحسنه بانک مسکن
سرپرست مدیریت امور روابط عمومی و حوزه 
و  چهل  مراسم  بار  اولین  برای  گفت:  مدیریت 
سومین مرحله قرعه کشی حساب های قرض الحسنه 
 ۳۰ در  آنلاین  صورت  به  مسکن  بانک  پس انداز 
اعلام  دوره  این  برندگان  اسامی  و  برگزار  مهرماه 

خواهد شد. 
هیبنا؛  مسکن-  بانک  خبری  پایگاه  گزارش  به 
وحید ایمانی سرپرست مدیریت امور روابط عمومی 
و حوزه مدیریت بیان کرد: برای اولین بار در بانک 
مسکن مراسم قرعه کشی حساب های قرض الحسنه 
به صورت آنلاین در سایت بانک مسکن و شبکه های 

اجتماعی گپ و آپارات پخش خواهد شد.
ایمانی افزود: به پاس اعتماد و همراهی هموطنان 
از قرعه کشی حساب های  این دوره  خیرخواه، در 
برنده خوش  هزار  از ۴۰۰  بیش  به  قرض الحسنه 
شانس، جوایز نفیسی به ارزش کلی ۱۹۵۲ میلیارد 

ریال اعطا می شود.
براساس این گزارش تعداد چهار میلیون مشتری 
خیرّ بانک مسکن مشمول شرکت در قرعه کشی 

این دوره شده اند.
بانک  قدردانی  پاس  به  داشت:  اظهار  وی 
کار  این  در  هم میهنان  مشارکت  از  مسکن 
خداپسندانه، ۸۴ کمک هزینه یک میلیارد ریالی 
 ۵۰۰ هزینه  کمک   ۱۰۰۰ داخلی،  خودرو  خرید 
میلیون ریالی خرید لوازم خانگی تولید داخل، 
۲۵۰۰ کمک هزینه ۱۰۰ میلیون ریالی سفر به 
عتبات عالیات، ۳۰۰۰ کمک هزینه ۵۰ میلیون 
ریال  میلیون ها  و  دستی  صنایع  خرید  ریالی 
جوایز نقدی، در این دوره به برندگان قرعه کشی 
حساب های پس انداز این بانک اهدا خواهد شد.

حساب های  مصارف  به  اشاره  با  ایمانی 
مصارف  عمده  کرد:  عنوان  قرض الحسنه 
قرض الحسنه بانک مسکن مربوط به حوزه های رفاه 
اجتماعی و شامل سرفصل های اعطای تسهیلات 
قرض الحسنه ازدواج با موعد سررسید بالا، تسهیلات 
دو  معرفی شدگان  به  اشتغالزایی  قرض الحسنه 
نهاد بهزیستی و کمیته امداد امام خمینی)ره( و 

تسهیلات قرض الحسنه فرزندآوری است.
حوزه  و  عمومی  روابط  مدیریت  سرپرست 
مصارف  نسبت  آمار،  طبق  گفت:  مدیریت 
قرض الحسنه بانک مسکن به منابع آن از ۱۰۰ 
نیز  قانونگذار  توسط  تعیین شده  درصد هدف 
فراتر رفته و این مهم نشان از تمرکز این بانک 
رفاه  توسعه  اجتماعی،  مسوولیت  انجام  برای 
مردم شریف و کارگشایی از مشکلات آنان به 

ویژه در ازدواج جوانان و ایجاد شغل دارد.
ایمانی افزود: بانک مسکن با گام برداشتن در 
راستای انجام رسالت دیرینه، منابع و اعتبارات خود 
را صرف ایجاد سرپناه برای اقشار مختلف مردم، 
هموار کردن مسیر ازدواج برای جوانان و اشتغالزایی 
کرده است و کارکنان این بانک تلاش در این مسیر 

را یک کار فرهنگی و ارزشی می دانند.

برخلاف این که گفته می شود در هفته جاری شورای 
عالی کار احتمالا درباره ترمیم دستمزد تصمیم خواهد 
گرفت، اما گفته نمایندگان کارگری، موضوع دیگری 
است. آنطور که در اظهارنظرهای نمایندگان کارگری 
بررسی  برای  دقیقی  تاریخ  هنوز  می شود،  دیده 
دستمزد به آنها اعلام نشده است و بنا به گفته آنها، 
احتمال دارد در هفته آینده جلسه شورای عالی کار 

برگزار شود. 
به گزارش خبرآنلاین، این ها همه در شرایطی است 
که نمایندگان کارگری در شورای عالی کار، ماه هاست 
و  کارگران  معیشت  هزینه  بررسی  خواستار  که 
عالی  در شورای  ترمیم دستمزد  برای  تصمیم گیری 
کار هستند؛ اما این درخواست تا اینجای کار پذیرفته 
رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر  اما  به تازگی  است.  نشده 
اجتماعی گفته است در حال بررسی موضوع ترمیم 
دستمزد کارگران هستیم و در هفته آینده درباره آن 

اطلاع رسانی خواهیم کرد.
که  است  ازاین جهت  دستمزد  ترمیم  اهمیت  
بودن  پایین  به واسطه  کارگری،  فعالان  گواهی  به 
نیست.  کارگری  به  دستمزدها، دیگر کسی حاضر 
به  وجود،  این  نیست.«با  کارگر  اما  هست؛  »کار 
نظر می رسد که همچنان در درون دولت نسبت به 
ترمیم دستمزد مقاومت وجود دارد. پیش از این علی 
حسین رعیتی فرد، معاون روابط کار وزیر تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی درباره درخواست کارگران برای تشکیل 
شورای عالی کار و بررسی مجدد مزد به خبرگزاری 
خبرآنلاین گفته بود: قانون کار گفته حداقل حقوق 
رعایت شود. سال گذشته ۵۷ درصد حقوق افزایش 
سه جانبه گرایی  که  داشتند  اعتقاد  همین ها  یافت، 
رعایت شده، اما امسال که ۲۷ درصد اضافه شد، می 

گویند سه جانبه گرایی رعایت نشده است.
وی تصریح کرده بود: همه اعضای شورای عالی کار، 
مصوبه افزایش حقوق را امضا کردند؛ همه نظرات در 

شورای عالی کار براساس جمیع شرایط بررسی شد.
قبل ۴۱  سال  بود:  شده  متذکر  کار  وزیر  معاون 
درصد تورم بود، اما حقوق ۵۷ درصد شد. امسال هم 
همان اعضای کارگری و کارفرمایی در شورای عالی کار 

بودند و حداقل حقوق تعیین شد. 
سالی  مزد  حداقل  بود:  گفته  حال  عین  در  وی 
بود.  خواهد  کار  قانون  ماده ۴۱  براساس  و  یک بار 
اگر اعضای شورای شورای پیشنهادی داشته باشند، 
در دستور کار شورای عالی کار و مورد بررسی قرار 
می گیرد. حالا اینکه تصمیم یا نتیجه نهایی چه خواهد 
این  روی  کار  عالی  شورای  اعضای  همه  باید  بود، 

موضوع نظر بدهند.
یک ماه جلسه شورای عالی کار به تعویق افتاد

عالی  کانون  دبیرکل  که  آنطور  شرایط،  این  در 
در  بود  قرار  می گوید:  کارگران  صنفی  انجمن های 
جلسه آتی شورای عالی کار، یعنی مهرماه، به موضوع 
ترمیم دستمزد ورود شود، اما این جلسه برگزار نشد 
و حال با توجه به این که تنها یک روز به پایان مهرماه 
باقی مانده، این جلسه احتمالا در آبان ماه برگزار شود.

با  گفت وگو  در  خصوص  همین  در  ابوی  هادی 
خبرآنلاین درباره جلسات شورای عالی کار توضیح 
می دهد: در مهرماه قرار بود جلسه شورا برگزار شود، 
اما این اتفاق نیفتاد. آخرین جلسه در شهریورماه 

برگزار شد.
وی می افزاید: ما ماهانه باید یک جلسه برگزار کنیم 
که با توجه به اینکه مهرماه هم رو به پایان است، 

عملا در مهرماه هیچ جلسه ای برگزار نشده است.
کارگران  صنفی  انجمن های  عالی  کانون  دبیرکل 
درباره ترمیم دستمزد کارگران عنوان می کند: ترمیم 
دستمزد هم درخواست کارگران بوده و هم اینکه وزیر 
مثبتی  پالس  اجتماعی هم یک  رفاه  و  کار  تعاون، 
درخواست  ما  هرحال  به  اما  است.  داده  نشان  را 
داشته ایم که بنشینیم و درباره مزد مذاکره داشته 

باشیم.
ابوی تصریح می کند: قرار شده در دستور جلسه 
بعدی درخواست ما برای ترمیم دستمزد مطرح شود 
که ماه گذشته این جلسه برگزار نشد. معمولا شنبه 
اول ماه جلسه شورای عالی کار برگزار می شود که 

احتمالا هفته آینده جلسه ای خواهیم داشت.
می ترسند جلسات شورای عالی کار برگزار شود

عالی  کانون  رئيس  گلپور،  سمیه  میان،  این  در 
با  گفت وگو  در  کشور  کارگری  صنفی  انجمن های 
خبرآنلاین در پاسخ به این پرسش که آیا دولت قول 
است،  داده  کارگران  حقوق  ترمیم  برای  مساعدی 
می گوید: ما از دولت قول مساعدی نشنیده ایم که 
رسما اعلام کند می خواهم در حوزه دستمزد ترمیم 
داشته باشم، اما این ذره ای از وجود مطالبات قانونی و 
مساله سنگین معیشتی که بر روی کارگران و جامعه 

است، کم نمی کند.
وی می افزاید: فارغ از این که دولت نظر مساعدی، 

تازه در برگزاری جلسه شورای عالی کار داشته باشد یا 
خیر، واقعیت این است که دولت به صورت جدی در 
مورد این مساله ورود نمی کند و نظر قطعی نمی دهد.

آنچه که تصویب  گلپور تصریح می کند: به هرحال 
می شود، باید با نرخ تورم که توسط بانک مرکزی اعلام 
می شود، تناسب داشته باشد، اما از آن جایی که از 
اساس دستمزد در سال ۱۴۰۲ با تورم مطابقت نداشته 
و همچنان هم نرخ تورم رو به رشد است و دولت 
هم پیش بینی کرده که تا ۴۰ درصد هم پیش می رود، 
بر این اساس مطالبه تشکل های کارگری به عنوان 
نمایندگان کارگری این است که دولت محرومین، 
دستمزد را با نرخ تورم همسان کند و در این زمینه 

حرکتی داشته باشد.
وی درباره درباره جلسه احتمالی شورای عالی کار 
می گوید: ما این مطالبه را داریم که چرا در مساله 
شورای عالی کار، جلسه را اصلا تشکیل نمی دهند. 
موضوع شورای عالی کار که صرفا تعیین دستمزد 
کارگران ده ها مطالبه دیگر در موضوعات  نیست؛ 
قراردادهای  قراردادها،  اشتغال،  تولید،  مختلف 
موقت، معین و... دارند. مگر فقط مساله مزد است 
تشکیل  را  کار  عالی  شورای  جلسه  می ترسند  که 
دهند؟! مگر فقط مسایل کارگران این است که ببینیم 

چند درصد روی حقوق شان اضافه شود؟!
رئيس کانون عالی انجمن های صنفی کارگری کشور 
مساله  نه تنها  که  است  این  ما  استنباط  می افزاید: 
معیشت شهید می شود، بلکه در کنار این موضوع، 
مسایل دیگر جانبی هم به دلیل عدم برگزاری جلسه 

شورای عالی کار، محو می شود و مطرح نمی شود. این 
در حالی است که شورای عالی کار، حکم حکومتی 
دارد؛ نباید چند ماه بگذرد و هنوز یک جلسه برگزار 

نشده باشد.
گلپور عنوان می کند: دستمزد، جزئی از جلسات 
شورای عالی کار است. عملا ما در حوزه اشتغال، 
ورود اتباع را داریم، حتی مشاغل ساده را دیگر برای 
کارگران ایرانی نداریم، زیرا اتباع بیمه نمی شوند و حق 
مسکن، حق عائله مندی، شیردهی و زایمان و... را 

ندارند. حقوق شان هم کاملا توافقی است.
وی متذکر می شود: یک زمانی روی در و دیوار 
نوشته می شد که به یک کارگر ساده نیاز داریم، اما 
این را دیگر نمی بینیم. این ها مسایلی است که در 
حوزه کار، شورای عالی کار و شورای عالی اشتغال 
باید بررسی کنند؛ این در حالی است که این جلسات 

برگزار نمی شود که مطالبات گفته شود.
رئيس کانون عالی انجمن های صنفی کارگری کشور 
تصریح می کند: ما تا چند ماه پیش حرف مان این بود 
که کارگر وجود دارد، کارفرما هم به نیرو نیاز دارد، اما 
حقوق کم است، ولی الان من با قاطعیت می گویم 
که حتی مشاغل ساده دیگر وجود ندارد و کارخانه ها 
ترجیح می دهند به صورت توافقی با کسانی تعامل 
داشته باشند که برایشان هیچ بار مسوولیت حقوقی 
این حوزه دچار بحران  بنابراین در  ندارد،  قانونی  و 
بالایی هستیم. وی تاکید می کند: این مسائل حتما 
باید رایزنی شود و سیاست گذاران در این زمینه باید 

کمک کنند.

برخی مسافران که با استفاده از پیام های تبلیغاتی، تور گردشگری 
تجربه کرده اند معتقدند خدمات  و  انتخاب  را  یا خارجی  داخلی 
تور نازل بوده است و کیفیت خدمات سفر نیز بسیار پایین بوده 
و ترجیح می داده اند تا نرخ های بالاتری را پرداخت کنند، اما توری 

مناسب تر داشته باشند.
شاید شما هم از آن دسته افرادی باشید که بر روی گوشی های 
تلفن همراهتان هر هفته پیام هایی متعدد از شرکت های مختلف 
گردشگری و آفر های آن ها برای تور های خارجی یا داخلی دریافت 
می کنید. سوال این است این پیام ها و تخفیف های عجیب و غریب 
چه میزان با کیفیت خدمات برای یک تور مناسب در تناسب است؟
کارشناسان صنعت گردشگری معتقدند تمامی عواملی که در 
آن ها  از  کدام  هر  که چگونگی  دارند  کیفیتی  دارند،  وجود  سفر 
می تواند سفر گردشگران را به خاطره ای خوش تبدیل کند یا برعکس 

عدم کیفیت می تواند تجربه ای سخت از سفر به یادگار بگذارد.
مردم همه تور ها را تجربه نکرده اند 

راهنمایان  انجمن های  جامعه  رئیس  حاجی سعید،  محسن 
گردشگری در گفت وگو با اقتصاد ۲۴ درباره خدمات متفاوت تور های 
گردشگری آن هم با نرخ های یکسان و گلایه مندی شهروندان در این 
خصوص، اظهار کرد: نمی توان نظر مردم را در مورد مشابه بودن یا 
نبودن خدمات یک تور به طور کامل پذیرفت. مردم همه تور ها را 
به یک مقصد معین تجربه نکرده اند که بتوانند مقایسه ای در این 

زمینه داشته باشند. 
وی درباره آفر های تور های گردشگری و چگونگی انجام آن، افزود: 
وقتی مسافر با تور به یک کشور خارجی سفر می کند در یک هتل 

اسکان داده می شود، از مکان های تاریخی بازدید می کند، اما تفاوت 
در این است که ترانسفر او با چه وسیله ای انجام می شود و وسایل 
سفر تا چه میزان قدیمی یا جدید هستند. مرکزیت داشتن هتل، 
نوع راهنما و سایر امکاناتی که در یک سفر وجود دارد با هم متفاوت 
است و طبیعی است که نرخ تور ها به یک مقصد معین نمی تواند 

نرخ های واحد داشته باشد.
رئیس جامعه انجمن های راهنمایان گردشگری ادامه داد:  همچنین 
ممکن است دو هتل ۵ ستاره در یک شهر نرخ هایی متفاوت تا چهار 
برابر هم داشته باشند. داشتن پرواز داخلی، زمان انجام تور که در 
فصل های سیزن یا لو سیزن باشد نیز در هزینه های برگزاری یک تور 
متفاوت است و تنها افراد متخصص این کسب و کار می توانند در 
مورد آن نظر دهند و قطعا یک مسافر با انجام یک سفر نمی تواند 

در مورد آن نظر تخصصی داشته باشد.
امکان اجحاف در حق مسافر وجود دارد

حاجی سعید خاطرنشان کرد: البته ممکن است برخی از ادعا ها نیز 
در این زمینه درست باشد و در حق مسافر اجحاف شده باشد که 
قابل بررسی است. وقتی که آژانس مسافربری تبدیل به یک شرکت 
خوشنام شده باشد طبیعی است که اعتبار خود را زیر سوال نمی برد 

و کیفیت خدمات خود را کاهش نمی دهد.
به  تور  یک  انتخاب  برای  است  بهتر  مسافران  افزود:  وی 
تا ریسک کمتری  آژانس های قدیمی و خوش نام مراجعه کنند 
داشته باشند. افرادی که به دنبال نرخ های پایین تر هستند گاهی 
با مواردی روبه رو می شوند که این نرخ پایین به واسطه خدمات 

پایین تر است.

کیفیت پایین تر برخی سفرها
رئیس جامعه انجمن های راهنمایان گردشگری عنوان کرد: در مورد 
تور های داخلی نیز زمانی که یک آژانس با شرکت هوایی پروازی را 
چارتری کرده باشد، طبیعی است که می تواند نرخ پاثین تری ارایه 
دهد و آژانس دیگری که هتل یا پرواز چارتر شده نداشته باشد همان 
تور را با نرخ های بالاتری ارائه دهد. حاجی سعید خاطرنشان کرد: 
در چنین شرایطی و با درنظر گرفتن این تفاوت ها، نرخ تور ها با هم 
متفاوت است و نمی توان به صورت ۱۰۰ درصد ادعای گردشگران 
را در رابطه با تفاوت ها پذیرفت.  وی در پاسخ به این پرسش که 
چند درصد از تور ها خدماتی با کیفیت پایین تر از ادعای خود ارایه 
می دهند، نیز گفت: آماری در این زمینه وجود ندارد، چون مشخص 
نیست که چند درصد از این تور ها از آژانس های رسمی خریداری 
شده اند و چه میزان از آن ها از فضای مجازی و کانال ها و شبکه های 
اجتماعی خریداری شده اند.  وی افزود: مسافرانی که از کیفیت 
تور ها یا قیمت آن ها گلایه مند هستند باید شکایت خود را مطرح 
کنند تا پس از بررسی مشخص شود که تا چه میزان محق هستند.

 )UNWTO( گردشگری  جهانی  سازمان  تحقیقات  براساس 
گردشگری داخلی ۸۰ درصد از کل جریان گردشگری جهان را به 
خود اختصاص داده است. اکنون به واسطه موضوعات مالی برخی 
از مردم انجام سفر های داخلی و چند سفر در سال را به یک سفر 
خارجی ترجیح می دهند. این شرایط موجب شده تا پیام های متفاوت 
برای برگزاری تور های گردشگری به مشترکان تلفن همراه ارسال 
شود. پیام هایی با آفر ها و پیشنهاد های شگفت انگیز که برخی از 

آن ها با واقعیت برگزاری آن تور ها فاصله معنادار دارد.

مطالبه کارگران برای همسان سازی حقوق ها با نرخ تورم

سبقت تورم از دستمزدها
رئيس کانون عالی انجمن های صنفی کارگری کشور اخیرا  با انتقاد نسبت به عدم برگزاری جلسات شورای عالی کار، گفته است که مگر فقط مساله مزد است 

که می ترسند جلسه شورای عالی کار را تشکیل دهند؟! مگر فقط مسایل کارگران این است که ببینیم چند درصد روی حقوق شان اضافه شود؟! 

ترفند تورها برای کسب درآمد از جیب مردم ماجرای تخفیف های غیرمتعارف برخی تورهای گردشگری چیست؟

موضوع شورای 
عالی کار که 
صرفا تعیین 

دستمزد نیست؛ 
کارگران ده ها 
مطالبه دیگر 

در موضوعات 
مختلف تولید، 

اشتغال، 
قراردادها، 

قراردادهای 
موقت، معین و... 
دارند. مگر فقط 

مساله مزد است 
که می ترسند 
جلسه شورای 

عالی کار را 
تشکیل دهند؟!

مدیرعامل بانک سینا از رشد قابل توجه وصول مطالبات بانک سینا در شش ماهه 
اول سال ۱۴۰۲ به واسطه تلاش همکاران این بانک خبر داد.

به گزارش روابط عمومی بانک سینا غلامرضا فتحعلی در همایش سراسری رؤسای 
دوایر حقوقی و وصول مطالبات این بانک با تأکید بر اینکه حوزه حقوقی در بانک ها 
به عنوان یک رکن مهم به شمار می رود که تقویت آن اجتناب ناپذیر است، تصریح 
کرد: با تلاش تمام همکاران حوزه حقوقی و وصول مطالبات و همچنین شعب و 
مناطق، حجم وصولی های بانک در ۶ ماهه نخست امسال به یک هزار و ۹۹۳ میلیارد 
ریال رسیده که این رقم در طول سال گذشته دو هزار و ۱۸۱ هزار میلیارد بوده است 

و جای تقدیر دارد.
وی نقش رؤسای دوایر حقوقی مناطق در جهت حفظ حقوق بانک را مهم و 
پراهمیت خواند و اظهار داشت: تقویت عملکرد حوزه حقوقی به منظور پیشگیری از 

تحمیل هزینه  های مطالبات به بانک ضروری است.
مدیرعامل بانک سینا با بررسی موضوعات مختلف و مرتبط با حوزه حقوقی بر لزوم 
تعامل بهتر با مردم و کارشناسان حوزه قضایی تأکید کرد و گفت: پیگیری های حقوقی 

بانک باید با ملاحظه شرایط و شخصیت حقیقی و حقوقی طرف مقابل انجام شود.
وی در ادامه سخنان خود با اشاره به وضعیت عملکرد بانک سینا در شاخص های 
مالی و رشد منابع، بیان داشت: در پایان سال قبل، منابع بانک حدود ۵۹ همت 
تا پایان شهریورماه سال جاری به ۷۴ همت رسیده که رشد ۲۵  بوده و این رقم 
درصدی را نشان می دهد. فتحعلی محور اصلی اقدامات بانک سینا را اجرای طرح 
عملیاتی سند راهبردی کسب و کار دانست و افزود: بر اساس اجرای این سند، دو 

راهبرد مهم »توسعه خطوط کسب وکار« و »توسعه بانکداری دیجیتال« در دستور 
کار قرار گرفته برای اجرای آن، باید به فرایند اصلاح »زیرساخت ها« و »بازارسازی« 
اهتمام بیشتری داشته باشیم. مدیرعامل بانک سینا با اشاره به نقش موثر و پررنگ 
حوزه حقوقی و وصول مطالبات، در پیشبرد اهداف بانک در فرایند اجرای تدوین 
سند راهبردی کسب وکار، گفت: حوزه حقوقی باید با شناخت اهداف راهبردی، نقش 
خود را در جهت اجرای مطلوب این سند بهتر از قبل مدیریت کند. وی همچنین به 
توانمندی های بانک سینا در حوزه تنوع کسب وکار و بازاریابی اشاره کرد و گفت: در 
بخش توسعه کسب وکار، بانک سینا با در نظر گرفتن شرایط بازار بانکی، ارائه خدمات 
»بانکداری  خرد«،  »بانکداری  شرکتی«،  »بانکداری  چهارگانه  خطوط  طریق  از  را 
این خطوط،  از  برای هر یک  و  فراهم می کند  اختصاصی«  »بانکداری  و  تجاری« 
محصولات مرتبط با سلیقه و ذائقه مشتریان به صورت منسجم و برنامه ریزی شده 
ارائه می شود. وی به دیگر ظرفیت موثر طرح راهبردی کسب وکار مبنی بر توسعه 
بانکداری دیجیتال و تغییر در ساختارهای گذشته آن اشاره کرد و گفت: بانک سینا 
توانسته است با تدوین نقشه راه و بهره گیری از ظرفیت های بانکداری نوین، و نیز 
به کارگیری بانکداری پلتفرمی، بانکداری دیجیتال را به صورت سیستمی در فرایند 
عملیات بانکی خود پیاده کند. فتحعلی تصریح کرد: توسعه خدمات غیرحضوری 
در راستای تحول بانکداری دیجیتال با رویکرد توسعه سرزمین هوشمند سینا، یکی 
دیگر از راهبردهای اصلی سند راهبردی کسب وکار در سه سال آینده بانک سینا 
است. گفتنی است همایش رؤسای دوایر حقوقی بانک سینا طی دو روز و به منظور 
بررسی عملکرد مناطق و شعب در حوزه حقوقی و وصول مطالبات برگزار شد. جهت 

شرکت کنندگان در این همایش، کارگاه های آموزشی متعددی در خصوص »قرارها 
و نظریات کارشناسی در دعاوی بانکی و نحوه اعتراض به آن« ، »ابهامات عملیات 
اجرای ثبت« و نیز » امهال مطالبات بانکی« با حضور قضات، اساتید برجسته، وکلای 
دادگستری و کارشناسان بانک مرکزی ارائه شد. در پایان این همایش واحدهای 
حقوقی مناطق شرق تهران، اصفهان و چهارمحال و بختیاری، فارس و کهگیلویه و 
بویراحمد و مازندران به عنوان چهار واحد حقوقی برتر سال ۱۴۰۱ از حیث عملکرد در 
سامانه جامع حقوقی و مطالبات مورد تقدیر قرار گرفتند. همچنین در این همایش 
از زحمات آقای میثم بهنیا کارشناس مدیریت حقوقی به واسطه راه اندازی و راهبری 

سامانه مذکور، قدردانی شد.

غلامرضا فتحعلی در همایش سراسری حقوقی و وصول مطالبات خبر داد
رشد قابل توجه وصول مطالبات بانک سینا در شش ماهه اول سال 1402  آگهی ابلاغ کارگاه

شرکت پترو پالافرایند البرز

اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان بوشهر

موعد  از  پیش  بازنشستگی  درخواست  به  توجه  با 
سخت  کارهای  در  چناری  محمودیان  محمد  علی 
و زیان آور که در جلسه کمیته بدوی استانی مورخ 
اداره کل مطرح شده، شغل فورمن  این   1401/10/21
از تاریخ 1390/10/01 لغایت 1391/12/30 مورد تایید 
قرار گرفته است. لذا مطابق با تبصره 5 ماده 8 تصویب 
هیئت وزیران، رای مذکور ظرف مدت 15 روز اداری از 
تاریخ ابلاغ نامه با ارائه تقاضای کتبی)فرم شماره 4( 
قابل تجدید نظرخواهی می باشدو در غیر اینصورت 

رای مذکور قطعی و لازم الاجراست.


